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Protokół nr 60/2023 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w 22 listopada 2023 r.  

w godz. od 1500 do 1550 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji  

2. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Krystyna Gwiazdowska  

4. Jacek Juszkiewicz  

5. Karol Korneluk  

6. Stanisław Kulikowski  

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Jarosław Józef Kowalewski  

Obecni goście:     

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk  

2. Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

3. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 

4. Marcin Szypulski – Naczelnik Wydz. Gosp. Kom i Nadzoru Właścicielskiego 

5. Eugeniusz Dariusz Przybysz – Prezes PGK w Suwałkach 

6. Leszek Lewoc – Dyrektor MOPR w Suwałkach 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał, że porządek 

posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy radni 

wnoszą uwagi do porządku posiedzenia.  
 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 59/2023 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 października 2023 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Suwałkach. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego  

w zakresie ograniczania skutków niedożywienia w Mieście Suwałki na lata 2024-2028. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego  

uprawniającego do posiłku, posiłku z dowozem, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób  

i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków  

za świadczenia z pomocy społecznej. 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat  

za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie 

gminy Suwałki. 

8. Zaopiniowanie materiału w zakresie funkcjonowania aptek ogólnodostępnych  

w porze nocnej i świątecznej w 2024 r. , w związku z wprowadzeniem zmian  

w ustawie Prawo Farmaceutyczne. 

9. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 59/2023 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 października 2023 r. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej uwag, wobec czego Protokół nr 51/2023 z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  

17 października 2023 r., został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymało się od głosu              -   0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego  

w zakresie ograniczania skutków niedożywienia w Mieście Suwałki na lata 2024-2028. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymało się od głosu              -   0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego 

w zakresie ograniczania skutków niedożywienia w Mieście Suwałki na lata 2024-2028. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego  

uprawniającego do posiłku, posiłku z dowozem, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób  

i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymało się od głosu              -   0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do posiłku, posiłku z dowozem, świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

 i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymało się od głosu              -   0  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków  

za świadczenia z pomocy społecznej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymało się od głosu              -   0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków  

za świadczenia z pomocy społecznej. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat  

za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie 

gminy Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa poinformował, że miasto chce komunikację miejską 

dostosowywać do potrzeb mieszkańców i budować ją w taki sposób aby była jak najbardziej 

zintegrowana z potrzebami mieszkańców. Zostały przeprowadzone konsultacje społeczne,  

w których wynika, iż grupa seniorów wniosła uwagi i prośby o wprowadzenie biletów 

czasowych, które umożliwią przesiadki i zmianę linii autobusowej, co umożliwi sprawniejszy 

dojazd 

 z jednego do drugiego punktu w mieście. W dotychczasowym regulaminie obowiązuje jeszcze 

skasowanie kolejnego biletu jednorazowego przy każdej zmianie autobusu, co powoduje 

dodatkowe koszty. Przedstawił propozycję biletu czasowego tj. bilet godzinny  

i bilet 24 godzinny (dobowy). Datę ważności biletu będzie liczyło się od daty i godziny 

skasowania widniejącej na bilecie. Takimi działaniami miasto chce spowodować większe 

zainteresowanie mieszkańców i wykorzystywanie komunikacji miejskiej, a jak najmniej  

w centrum miasta samochodów osobowych.   

Radny Karol Korneluk zapytał czy istnieje możliwość zapłaty kartą za bilet w autobusie?  

A jeśli nie ma, to dlaczego jeszcze nie zostało takie rozwiązanie wprowadzone? 

Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa odpowiedział, iż plan wprowadzenia takiego właśnie 

rozwiązania dotyczy etapu wprowadzenia autobusów elektrycznych. Przy zakupie autobusów 

elektrycznych znajdują się w  planie w wyposażeniu tych autobusów znajdą się odpowiednio 

automaty do płatności kartą, co nastąpi w dalszym etapie. Natomiast w chwili obecnej zostaną 

wprowadzone bilety czasowe, w sposób bez kosztowy. Ponieważ wprowadzenie ww. biletów 

poza ich wydrukowaniem nie generuje dodatkowych kosztów.  

Radny Karol Korneluk zapytał skąd takie stawki biletów, czy były przeprowadzone analizy 

odnośnie odpłatności za bilety czasowe? 

 Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa odpowiedział, że była przeprowadzona analiza przez 

Spółkę PGKw Suwałkach, czyli operatora autobusów miejskich. Ze strony Spółki została 
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przedstawiona taka propozycja. Spółka liczy na to, że w ten sposób będzie wykreowany 

większy ruch w autobusach komunikacji miejskiej. 

Radny Jacek Juszkiewicz poinformował, że między innymi w mieście Białystok  

w komunikacji miejskiej, zbliżenie samej karty bankomatowej powoduje zarejestrowanie 

wejścia a później wyrejestrowanie wyjścia. Czy taki system jest również rozważany  

w Suwałkach?  

Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa odpowiedział, że na tym etapie jest jeszcze za 

wcześnie, nie chce się jeszcze wypowiadać na temat rozwiązań technicznych jakie zostaną 

wprowadzone. Jest to jeszcze w fazie prac nad szczegółowymi rozwiązaniami.  

Radny Kamil Lauryn wyraził swoje zadowolenie, że miasto wsłuchuje się w głos swoich 

mieszkańców i ich oczekiwania są wdrażane w życie. Ponieważ mieszkańcy są naszymi 

najlepszymi doradcami. Radny wyraził swoje zaniepokojenie czy miasto podoła nowej 

technologii i czy będzie je na to stać. Ponieważ wymiana taboru generuje dodatkowe koszty, 

jest to kolejny raz gdzie zostanie wymieniony tabor w PGK w Suwałkach, gdzie inne firmy 

samorządowe są pozostawione bez wymiany taboru. Radny zapytał jak miasto posumowało 

wymianę taboru na gazowy, który jest w chwili obecnej. Jaki jest wynik finansowy, czy jest na 

plus? 

Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa przypomniał o wcześniejszym problemie 

niewykorzystania zakontraktowanej ilości gazu do sprzedaży. W chwili obecnej tabor jest 

 w pełni wykorzystywany. Radny zapytał co się dzieje ze starym taborem?  

Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa odnośnie starego taboru należy rozważyć kilka 

jednocześnie występujących czynników. Po pierwsze miasto stara się o zakup autobusów 

zeroemisyjnych – autobusów elektrycznych. Należy odpowiedzieć na pytanie na ile uda się 

pozyskać środki na zakup. Kolejne pytanie, na które należy odpowiedzieć to, jakie są potrzeby 

transportu publicznego w komunikacji miejskiej potrzebujemy autobusów, ile będzie  

w rezerwie. Wszystkie takie dane wymagają jeszcze szczegółowych danych.  

Radny Kamil Lauryn zgłosił uwagi mieszkańców, radnych dotyczące zakupu taboru bardzo 

dużego gabarytowo, gdzie mieści się dużo osób, ale nie wszystkie linie potrzebują tak dużych 

autobusów. 

Zastępca Prezydent Grzegorz Krysa poinformował, że w chwili obecnej wnioskowany przez 

miasto zakup autobusów zeroemisyjnych został podzielony na autobusy midi (10 metrowe) 

 i autobusy maxi (12 metrowe).  

Radny Adam Ołowniuk zapytał czy rozkłady jazdy autobusów miejskich jest ustalany przez 

firmę zewnętrzną czy przez PGK? 

 Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa odpowiedział, że ustala to PGK, a analizy ruchu są 

przeprowadzane na bieżąco. Poinformował, że na bieżąco prowadzone rozmowy z osobami, 

które pracują na rzecz tworzenia rozkładów jazdy. Systematycznie prowadzone są rozmowy co 

należy poprawić, stąd przeprowadzone konsultacje z użytkownikami komunikacji miejskiej. 

Nowe wprowadzone wnioski wynikają z wsłuchiwanie się w potrzeby mieszkańców i po drugie 

z dokonanych analiz. Radny poprosił aby jeszcze raz przeanalizować rozkład jazdy trasy 

autobusu, który jedzie w stronę ul. Sikorskiego w godzinach rannych i popołudniowych kiedy 

młodzież wraca ze szkoły. 

Radny Kamil Lauryn zapytał kto wywiesza na przystankach rozkłady jazdy, równocześnie 

odpowiadając, że jest to Zarząd Dróg i Zieleni. Nadmienił, że rozkłady jazdy tworzy 
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Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej, które przekazuje dla ZDiZ w celu rozwieszenia na 

przystankach. Radny dodał, że osoby tworzące rozkłady jazdy dokładnie wiedzą, na który 

przystanek mają trafić. To właśnie te osoby powinny pozmieniać i aktualizować rozkłady jazdy 

autobusów na przystankach. 

Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa obiecał że ww. sprawę rozpozna i odpowie po 

rozmowach z menagerami obu firm.  

Radny Kamil Lauryn zawnioskował, to żeby rozkłady jazdy autobusów zajął się tylko  

i wyłącznie przewoźnik czyli Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Suwałkach.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   6 radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymało się od głosu              -   0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat 

za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy 

Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie materiału w zakresie funkcjonowania aptek ogólnodostępnych  

w porze nocnej i świątecznej w 2024 r. , w związku z wprowadzeniem zmian  

w ustawie Prawo Farmaceutyczne. 

Wniosek stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Zastępca Prezydenta Roman Rynkowski poinformował, iż w sierpniu bieżącego roku 

ukazała się zmiana ustawy o refundacji leków. W wyże wymienionej ustawie zostały zawarte 

zapisy dotyczące funkcjonowania aptek ogólnodostępnych w porze nocnej i świątecznej. 

Poinformował, że do 30 września roku poprzedzającego, apteki będą przedstawiały 

Prezydentowi Miasta godziny swojej pracy w porze nocnej i w dni wolne od pracy w kolejnym 

roku. Ustawa weszła dosyć późno i termin przedstawienia danych tj. 31 stycznia 2024 r.   

Uchwała Rady Miejskiej w Suwałkach kończy swój bieg z dniem 31 grudnia br. Prezydent 

przybliżył dane i zmiany zawarte w ustawie. W powiatach do 40 tys. mieszkańców jeżeli będą 

prowadzone dyżury aptek i apteki jakby same nie wyznaczą godzin dyżurowania – otrzymają 

refundację z NFZ. Natomiast w powiatach powyżej 40 tys. mieszkańców ten obowiązek 

spoczywa na budżecie miasta. Prezydent przedstawił dane z 6 aptek dotyczące sprzedaży 

pomiędzy godz. 23:00 – 7:00 w sierpniu i we wrześniu br. Przedstawił również korespondencję  

z Ministerstwa Zdrowia, w którym mówi o tym, że jeśli powiat nie ma możliwości uzyskania 

refundacji z NFZ, to takich działań nie musi prowadzić, jest to działanie fakultatywne.  

Prezydent poinformował o tym, że jeśli miasto będzie chciało wprowadzić i finansować dyżury 

aptek, to z budżetu miasta trzeba będzie zapłacić ponad 492 tys. zł. Prezydent poinformował, 
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że w ocenie miasta powinno skupić się na tym co zaoferują apteki, na tych godzinach które są 

zdefiniowane w ustawie. Prezydent poprosił radnych o zaopiniowanie przestawionego 

problemu i wyznaczenie jakie powinno być działanie miasta w tym zakresie.  

Radny Karol Korneluk stwierdził, że na podstawie przedstawionych danych z 6 aptek nie 

można wyciągać wniosków dotyczących sprzedaży we wszystkich aptekach w mieście.  

Z takich danych nie można wywnioskować i przekazać, że jest słaba ilość sprzedaży preparatów 

na receptę. Radny zapytał czy zostało wysłane zapytanie do Ministerstwa Zdrowia odnośnie 

nierównego traktowania powiatów pod względem wielkości i z czego to wynika? Prezydent 

odpowiedział, że jest to zapisane w uzasadnieniu do ustawy, w którym podnosi się kwestie 

wielkości powiatu, w których jest mniej aptek.   

Radny Karol Korneluk poprosił o skierowanie korespondencji dotyczącej ww. kwestii do 

innych organizacji takich jak np. Związek Miast Polskich, aby ten temat został poruszony  

w większym gremium, ponieważ ten problem dotyka nie tylko Suwałk ale również innych miast 

w Polsce i został skierowany do właściwych organów, które ww. kwestie będą podejmować.  

Radny zapytał również czy miasto wystąpiło do władz powiatu Suwalskiego czy są skłonne 

partycypować w kosztach funkcjonowania aptek? 

Zastępca  Prezydenta Roman Rynkowski odpowiedział, że powiaty, które mają siedzibę na 

terenie miasta, tak jak w przypadku naszego powiatu ziemskiego, są z tych regulacji wyłączone. 

Prezydent odpowiedział, że miasto może wystąpić z takim pismem do Powiatu. 

Radny Kamil Lauryn zgłosił propozycję przeprowadzenia konsultacji społecznych wśród 

mieszkańców, miast również powinno wystosować odpowiednie pisma, prośby o wsparcie.   

Nie można pozostawić tak dużego miasta bez dyżurującej apteki (chociażby jednej) w porze 

nocnej i w święta. Zapytajmy mieszkańców czego oni oczekują od samorządu. Należałoby 

wsłuchać się w głos mieszkańców.  

Radny Sstanisław Kulikowski odniósł się do wypowiedzi przedmówcy i stwierdził, że takie 

konsultacje nie są konieczne, ponieważ jak zadamy pytanie mieszkańcom „czy chcą aby taka 

apteka funkcjonowała?”, to odpowiedzą, że chcą.  

Zastępca Prezydenta Roman Rynkowski poprosił o to, żeby mieć taką świadomość, że 

ustawa przewiduje konsultacje, na etapie kiedy wpłyną do samorządu harmonogramy aptek 

 i w wyniku analizy tych harmonogramów wyjdzie, że apteki nie dyżurują w porach nocnych  

i w dniu wonnym od pracy, które definiuje nowa ustawa. Natomiast przeprowadzenie 

konsultacji jest wstępem do ustanowienia dyżurów i płacenia za nie.  

Radny Karol Korneluk zaproponował aby w pierwszej kolejności wystosować pisma,  

o których wspomniał we wcześniejszej wypowiedzi.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie nad wnioskiem: 

za pozytywną opinią głosowało -   0 

przeciw                                        -   1 radny   

wstrzymało się od głosu              -   5 radnych 
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Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek w zakresie funkcjonowania aptek 

ogólnodostępnych w porze nocnej i świątecznej w 2024 r. , w związku z wprowadzeniem zmian 

w ustawie Prawo Farmaceutyczne. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad pkt. 9 

Wolne wnioski.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej pytań i wniosków.  

 

Radny Kamil Lauryn  

1) wniosek mieszkańców z Osiedla Kamena, którzy skarżą się na to, że nie ma wiat 

śmietnikowych, które zabezpieczyłyby przed rozwiewaniem śmieci po całym osiedlu.  

2) wniosek mieszkańców dotyczy wjazdu w osiedla na ul. 1 Maja, wjazd i wyjazd jest 

ograniczony. Mieszkańcy nie mogą dojechać do swoich garaży. Straż Miejska nie może sobie  

z tym poradzić, jak również Policja nie radzi sobie z tym problemem. Radny poprosił  

o wsparcie mieszkańców i interwencję w tej sprawie.  

Zastępca Prezydenta Grzegorz Krysa odpowiedział, że sprawa dotycząca drugiego tematu 

wymaga rozpoznania. Natomiast temat pierwszy dotyczący Osiedla Kamena, którym zarządza 

Spółdzielnia Mieszkaniowa.  

Radny Adam Ołowniuk  

1) zapytał pytanie dot. osiedla, które ma powstać na ulicy Przytorowej obok  Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego? Prezydent R. Rynkowski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy podpisane 

jest porozumienie z Inwestorem na przebudowę dwóch fragmentów ulic Sejneńskiej  

i  Przytorowej.  

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa podziękował 

radnym i gościom za udział w posiedzeniu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Kamil Lauryn 
 

 

 

      Protokół sporządziła:  

 

          Elżbieta Polańska  

Kierownik Biura Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


